
  
 
 
 
 
INTERPELLATION (M) – Fakturor för uteblivna besök.  
Till ansvarigt regionråd Tommy Berger (S).  
 
 
Regionfullmäktige beslutar varje år om avgiftshandboken. Det är det beslutet som reglerar 
hur stor avgift regionen tar ut av patienterna vid olika sjukvårdande insatser och besök. 
Inför beslutet om avgiftshandbok för 2019 så uppstod oklarheter kring hur fakturering tas ut 
för uteblivna besök. Att vuxna patienter som uteblir från inplanerade besök ska betala en 
avgift är vi alla överens om. Däremot så uppstod frågetecken för uteblivna besök för våra 
ungdomar. Lever man under hedersrelaterat förtryck så är det inte rimligt eller önskvärt att 
vi som vårdgivare skickar fakturor för uteblivna besök till vårdnadshavare som därmed får 
veta att ens ungdom sökt sjukvård eller kontakt med vården. Detta var något som vi 
moderater tog strid för och som tillslut ett enigt fullmäktige ställde sig bakom i beslutet om 
handboken för 2020. 
Nu har det kommit till kännedom att vi fortfarande har skickat sådana fakturor. 
Det är otroligt viktigt att vi som förtroendevalda i regionfullmäktige kan känna oss trygga i 
att våra beslut verkställs. Det är ytterst regionstyrelse och nämnder som ansvarar för att så 
ske.  
 
 
Med anledning av ovan ställer jag följande frågor till ansvarigt regionråd:  
 

1. På vilket sätt har regionrådet säkerställt att fullmäktiges beslut genomförs och att dessa 

uteblivna besök inte faktureras? 

2. Hur kommer det sig att sådana fakturor har skickats ut? 

3. Vilka åtgärder har regionrådet för avsikt att genomföra för att säkerställa att våra 

verksamheter följer regionfullmäktiges beslut?  

 
 
Gävle 2020-08-28 
Patrik Stenvard (M)  
 
 


